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Protocol for the IPNS Distinguished Academic Record Scholarship of NTHU 

民國102年5月22日原科院學士班導師會議通過

第1條 原子科學院學士班(以下簡稱本班)成績優異獎學金(以下簡稱為本獎學金)辦法之訂定，旨在鼓勵本班成績優異之學生。 
The IPNS distinguished academic record scholarship is established to honor and encourage academic excellence students.
第2條 本獎學金發給對象資格：Eligibility
1. 大二以上學生
Sophomore or junior students
2. 操行成績八十分以上
Conduct score at least 80
3. 前一學年學業成績平均八十分以上
Average score at least 80 in last academic year.
4. 擔任社團幹部的學生優先
Students who serve as club leader have higher priority.
第3條 合乎獎學金發給對象及資格者，每學年開學第一個月內自行備妥成績單與社團活動相關資料，向本班辦公室提出申請。經課程委員會審查通過後，每名學生發給獎學金五千元及獎狀乙紙，每學年發放名額以各年級一名為原則。
The eligible applicants need to submit the transcript and related club activities certifications to IPNS office. Curriculum committee will review the applications and select the recipient who will be awarded scholarship NT$5000 with a certificate. One recipient is offered in every academic year.
第4條 受獎學生不可同時接受校內其他獎學金。
The recipient cannot be awarded for other scholarships in the meantime.
第5條 本獎學金經費來源以募款為原則。
The scholarship funds mainly come from fundraising.
第6條 本辦法於本班導師會議通過後實施，修正時亦同。　
The protocol is implemented after approving by IPNS advisor meeting, and the same procedures are followed when revising.

